
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 23. oktober 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 109 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 109:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvilken nødvendig evidens, der foreligger som grund-

lag for anvendelsen af almindelige røntgenapparater, og som Sundhedsstyrelsen me-

ner mangler som grundlag for brugen af Erling Pedersen-Bachs røntgenapparat. Der 

henvises til Nordjylland Lives indslag herom i TV2 Nord onsdag den 18. oktober 2017.” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til min besvarelse af SUU alm. del – spørgsmål 84, og herunder Sund-

hedsstyrelsens bidrag til besvarelsen af delspørgsmål 1. 
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